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U srijedu 9. svibnja u prostorijama NK „Trnja“ u Trnovcu  odrţana je sjednica 

Ţupanijskog odbora Hrvatske demokratske zajednice Varaţdinske ţupanije.  Na 

sjednici se raspravljalo o investicijama na području Varaţdinske ţupanije kao što su: 

izgradnja aglomeracije, sustava obrana od poplave, ulaganjima u zdravstvo, školstvo, 

vrtiće, cestovnu infrastruktura, elektroopskrbu, povratku Hrvatske vojske (bojne 

PUMA) te dopisništvo HRT-a u Varaţdinu. 

 

 

 

Tijekom rasprave članovi Ţupanijskog odbora izrazili su zadovoljstvo  brojnim 

investicijama aktualne Vlade predvođene HDZ-om na područjima svih gradova i 

općina Varaţdinske ţupanije. Napredak je jasan i vidljiv, pogotovo ako se napravi 

usporedba  s mandatom SDP-ove Vlade, kada na području naše ţupanije nije ni 

započeta, a kamoli odrađena, ni jedna investicija. 

 

Raspravljalo se i o radu tj. aktivnostima Ţupanijskog odbora  i svih zajednica. Tijekom 

rasprave naglašena je dobra praksa odrţavanja sjednica Ţupanijskog odbora diljem 

ţupanije te organizacijom brojnih zbivanja, kao što su stranačke obljetnice, tribine, 



obiljeţavanja obljetnica vojno-redarstvenih operacija, Dana Katarine Zrinski, 

Majčinog dana, Valentinova…. Tijekom rasprave naglašena je potreba za češćom 

komunikacijom s temeljnim organizacijama. Saborski zastupnici, odnosno član 

Predsjedništva dr. sc. Josip Kriţanić i predsjednik Ţupanijske organizacije g. Anđelko 

Stričak ukratko su izvijestili o temama s odrţane sjednice Središnjeg odbora HDZ-a u 

Šibeniku 4. svibnja. 

 

Također,  jedna od tema je bila i pripreme za XVIII. Opći sabor HDZ-a – izvještajni, 

koji će se odrţati 26. svibnja u Košarkaškom centru Draţen Petrović (Cibona), na 

kojem će biti prisutni brojni stranački duţnosnici s područja Varaţdinske ţupanije. 

 

 

 

Predsjednik Općinskog odbora HDZ-a Općine Trnovec Bartolovečki, g. Zlatko 

Šantavec naglasio je da je Općinskom odboru izuzetna čast što im je pripala 

organizacija sjednice. Istaknuo je da na području Općine Trnovec Bartolovečki sve 

više mladih pristupa našoj stranci što dovoljno govori o  ugledu naše stranke. Iz 

rasprave je vidljivo da Vlada uz pomoć naših zastupnika ulaţe u naš kraj, te je to 

pokazatelj da Ţupanijski odbor Hrvatske demokratske zajednice Varaţdinske 

ţupanije dobro radi na dobrobit svih ţitelja Ţupanije - zaključio je Šantavec. 

 



 

 

 


